

PEJABAT KESIHATAN DAERAH YAN KEDAH DARUL AMAN KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutarga adalah dipelawa daripada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan Sijil Taraf Bumiputera yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) membuat tawaran bagi kerja berikut:-


BIL	BUTIRAN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIPEROLEHI	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH PELAWAAN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
1.	PKDYAN/07/2025 KERJA-KERJA NAIK TARAF DAN PEMBAIKAN BANGUNAN DAN INFRASTRUKTUR SERTA LAIN-LAIN KERJA BERTKAITAN DI KLINIK KESIHATAN PERMATANG BULUH	TEMPAT : KLINIK KESIHATAN PERMATANG BULUH TARIKH : 21.04.2025 (ISNIN)	GRED: G2 KATEGORI: B / CE PENKHHUSUSAN: B04 / B28 / CE21	14.04.2025 (ISNIN)	TARIKH: 21.04.2025 (ISNIN) TEMPAT: KLINIK KESIHATAN PERMATANG BULUH Pendaftaran: 10.00am Taklimat: 10.30am	28.04.2025 (ISNIN) Sebelum 12.00pm

1. Kontraktor diwajibkan menghadiri taklimat dan wakil tidak dibenarkan menghadiri taklimat projek pada hari tersebut. Dokumen sebutarga tidak diberi sekiranya kontraktor gagal dan lewat menghadiri taklimat projek.
2. Kontraktor diwajibkan mengemukakan Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Bumiputera (STB) yang asal dan masih sah laku tempoh serta **Kad Pengenalan** semasa mengambil dokumen sebutarga. Salinan sijil tidak akan dilayan kecuali Salinan sijil-sijil yang telah disahkan oleh Pegawai dari Pejabat yang mengeluarkannya sahaj.
3. Dokumen yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis No. Sebutarga serta tajuk Sebutarga ditulis di bahagian atas sebelah kiri dan dimasukkan dalam:-



Peti Sebutarga

PEJABAT KESIHATAN DAERAH YAN
08800 GUAR CHEMPEDAK, KEDAH DARUL AMAN
NO. TEL: 04-4684435


DR. SURIANI BINTI NOOR AZAM
No. Pendaftaran MPM: 54005
Pegawai Perubatan UD14
b/p Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Yan